
Geachte heer Bleker,

Om maar meteen met de deur in huis te vallen: ik weet niet waar ik beginnen moet met de 
becommentariëring van de nieuwe Natuurwet. Het lijkt alsof de meest kwalijke menselijke 
trekjes als egoïsme, geldzucht, en superioriteit deze wet hebben gevormd. Tegelijkertijd 
druipt de minachting voor de restanten natuur met de bijbehorende planten- en diersoorten die 
Nederland nog rijk is, van de nieuwbakken wet af. Natuurgebieden en zijn bewoners zijn 
verschreven tot blokken aan het economische been van de volgevreten Hollander. Overbodige 
terreinen met nutteloze bewoners (het zijn immers geen nutdieren in tegenstelling tot onze 
gedomesticeerde veestapel ).Gebieden en hun bewoners zijn vogelvrij verklaard en 
overgeleverd aan de grillen van bestuurders, projectontwikkelaars, uitvoerders en 
grondbezitters want toezicht wordt niet gehouden op naleving van deze wet. Er is een 
papieren zorgplicht maar biotopen mogen worden vernield en soorten verstoord, gevangen, 
etc. Een toenemend aantal soorten mag zelfs gedood worden omdat ze schadelijk zijn. Dit 
mag nu zelfs voor de lol! Mag u aan mij uitleggen wat u dan verstaat onder deze zorgplicht! 
Vangen, in een kooitje stoppen, verkopen en laten verzorgen door de nieuwe eigenaar? Dit 
mag dus nu met een toenemend aantal soorten weer (o.a. adder, ringslang) indien dit de 
populatie van het gebied niet schaadt. Veel van deze diersoorten zijn echter kwetsbaar en zo 
ook hun populaties. Daarnaast horen in het wild levende dieren niet thuis in kooien, terraria, 
volières, etc.

In uw nieuwe wet beschermt u geen ecologische waarden meer tenzij dit door de EU verplicht 
is maar is dit niet erg ondoordacht? Hebben ecologische waarden geen economische waarden? 
Recreëren er jaarlijks geen miljoenen tot tientallen miljoenen mensen in op of nabij onze 
natuurterreinen? Immers, de meeste campings, bungalowparken, pannenkoekenboerderijen en 
restaurants liggen in of nabij natuurterreinen en waardevolle cultuurlandschappen evenals 
vele fiets- en wandelroutes en netwerken. Het grootste gros komt voor het mooie landschap, is 
niet geïnteresseerd in soorten en zouden deze soorten alleen missen als het wel erg stil werd in 
deze gebieden. Een kleinere groep komt echter ook voor de planten- en diersoorten en ziet 
deze als waardeverhogend. Al deze mensen brengen echter wel economische welvaart naar 
ondernemers in deze regio’s. De omzet die natuur de horeca en toerisme bezorgt is echter 
enorm versnippert en daardoor moeilijk in kaart te brengen. Dit maakt dat natuur al snel 
terzijde wordt geschoven ten gunste van, vaak marginale, economische winsten en een 
overwegend overgesubsidieerde, onrendabele landbouwsector.

Wees wijs en koester wat nog in Nederland wil leven. Het platteland begint al een aardige 
ecologische woestijn te worden en uw nieuwe natuurwet geeft dit proces in dit extreem 
geïntensiveerde boerenland nog een extra stimulans. Daarnaast wordt nu dit proces ook nog 
eens in gang gezet of versneld in de natuurgebieden en waardevolle cultuurlandschappen.

Een overheid dient datgene te beschermen wat zichzelf niet kan beschermen tegen diegenen 
die het willen vernietigen ten koste van hun eigenbelang en welvaart.

Met “vriendelijke groet”,

André Marissen
Nijverdal


